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Plats och tid Högra kammaren, Habo kommunhus 
Tisdagen den 12 november 2024 klockan 18.30–19.40 

Beslutande Susanne Wahlström (M), ordförande 
Henrik Sporrong Esbjörnsson (M) 
Andreas Skiöld (M) 
Hans Jarstig (KD) 
Helena Persson (C) 
Anders Rickman (L) 
Gunnar Pettersson (S) 
Tomas Brusberg (S) 
Petra Mattlin (S) 
Anders Andersson (S) ersätter Maria Arwidsson 
Olle Moln Teike (SD) 

Övriga närvarande Sandra Lidberg, kommundirektör 
Benita Hjalmarsson, sekreterare 
Frida Wahlund, kansli- och kommunikationschef 
Svante Modén, teknisk chef, § 106-107 
Johan Bokinge, ekonomichef, § 106-109 
Staffan Svanberg (C) 
Morgan Malmborg (HD), insynsplats 
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Utses att justera Anders Rickman 
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§ 106 Yttrande över nätutvecklingsplan, Habo Energi Kraft 
AB 
Diarienummer KS24/480 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att lämna följande yttrande: 

Habo kommun ställer sig positiv till förslag till nätutvecklingsplan, men vill 
framföra följande kommentarer: 

• Mot bakgrund av planerade satsningar för batterilagring i större skala 
bör det förtydligas i nätutvecklingsplanen kring behov av kapacitet och 
investeringar kopplat till framtida batterilagring i prognosen. 

• Förtydliga vad som ingår i begreppet teknisk robusthet utifrån t.ex. 
klimataspekter. 

• Förtydliga att lagkraven för laddpunkter täcks inom förslag till 
utveckling av elnätet. 

Beskrivning av ärendet 
Habo Energi Kraft AB har tagit fram en nätutvecklingsplan i enlighet med 
Energimarknadsinspektionens föreskrifter. Nätutvecklingsplanen redovisar 
bolagets planering och byggnation av elnätet för framtida behov och gäller för 
åren 2025 till 2034. Planen innehåller en prognos för överföringskapacitet och 
beräknade investeringar de kommande tio åren och tas fram i samarbete med 
kunder, kommunen, berörda myndigheter och Vattenfall som äger det 
överliggande nätet. Dialog har förts under framtagandet av 
nätutvecklingsplanen med kommunen när det gäller tillväxt och 
exploateringsområden. Till grund för dialogen ligger kommunens översiktsplan 
ÖP 2040.  

Habo kommun har fått möjlighet att yttra sig under samrådstiden som pågår 
från och med 6 september till och med 18 oktober. Habo kommun har fått 
förlängd remisstid, till den 22 november. 

I nätutvecklingsplanen beskrivs det att teknisk robusthet prioriteras och texten 
tolkas därför såsom att klimataspekter ingår och vägs samman i en risk- och 
sårbarhetsanalys. Prioriterade klimatrisker i Habo är skyfall/översvämning, 
höga temperaturer/värmebölja och ras/skred/erosion. Nätutvecklingsplanen kan 
med fördel förtydliga vad som ingår i teknisk robusthet och hur klimatrisker 
beaktats.  
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Lagstiftning med regler för laddpunkter innebär bland annat att alla uppvärmda 
byggnader som inte är bostadshus och som har 21 eller fler parkeringsplatser 
ska ha minst en laddningspunkt för elfordon. Nätutvecklingsplanen skulle 
kunna förtydliga att lagkraven inte kommer att påverka kapaciteten i nätet utan 
att behovet täcks inom den utbyggnad som föreslås enligt planen.   

I yttrandet har kommunen vägt in riktlinjer och mål i kommunkoncernens 
program för hållbar miljö 2020–2030 (KF24/57), plan för infrastruktur för 
laddning av elbilar (KS23/99) och det pågående kommunkoncern 
gemensamma arbetet med energiplanering enligt Lag (1977:439) om 
kommunal energiplanering.  

Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta att ställa sig positiv till 
förslag till nätutvecklingsplan samt att skicka med några kommentarer kring 
förtydliganden som kommunen anser behöver göras i planen. (KSAU 2024-10-
29 § 90). 

Kommunstyrelsens behandling 
Anders Rickman (L) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

_____ 

Beslutet skickas till 
Habo Energi Kraft AB  
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§ 107 Svar på medborgarförslag om cykelbana mellan 
Habo och Fagerhult 
Diarienummer KS24/382 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att avslå medborgarförslaget. 

Beskrivning av ärendet 
En medborgare har inkommit med ett förslag att bygga gång- och cykelväg 
mellan Habo och Fagerhult. Förslagsställaren tror att många skulle välja att ta 
cykel i stället för bil och att en cykelväg även skulle ge skolbarn möjlighet att 
på ett säkert sätt transportera sig mellan samhällena utan att behöva bli 
skjutsade med bil. 

I Habos översiktsplan 2040 framgår kopplingar mellan tätorterna och 
satsningar på cykelturism. Översiktsplanen föreslår även att en cykelväg byggs 
som binder ihop Habo tätort med orterna i norr, och vidare mot Hjo.   

Då länsväg 195 har statligt huvudmannaskap förutsätts en byggnation av 
cykelväg längs sträckan en samverkan med Trafikverket och även 
överenskommelse om samfinansiering. Regionen Jönköpings Län ansvarar för 
upprättande av en länsplan för transportinfrastruktur där prioritering av 
satsningar på infrastrukturåtgärder görs. Regionen har även upprättat en 
cykelplan som pekar ut viktiga målpunkter i länet och prioriteringar av gång- 
och cykelinvesteringar längs med statlig väg. 

Den aktuella sträckan är inte identifierad som en viktig regional cykelbana i 
transportinfrastrukturplanen och inte heller som ett prioriterat stråk i den 
regionala cykelplanen. 

Medborgarförslaget är sammanfattningsvis i linje med en långsiktig ambition 
att kunna koppla tätorterna med cykelvägar. Då förutsättningarna i dagsläget 
inte är uppfyllda för att prioritera sträckan Habo-Fagerhult i de regionala 
planerna föreslås ändå att medborgarförslaget avslås, men kommunen 
kommer att ha en fortsatt diskussion med Regionen och Trafikverket och lyfta 
behovet av en framtida cykelväg mellan tätorterna. 

_____ 

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren  
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§ 108 Ekonomisk uppföljning 
Diarienummer KS24/80 

Ekonomichef Johan Bokinge ger en ekonomisk uppföljning för innevarande år 
med en prognos för helåret baserat på utfall till och med 31 oktober. Prognosen 
för helåret visar på ett positivt resultat på 12 miljoner kronor. I resultatet ingår 
bland annat skatter och generella bidrag med 3 miljoner kronor. Nämnderna 
beräknas göra ett överskott på 14 miljoner kronor. 

Ordföranden tackar för informationen. 

_____  
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§ 109 Budget 2025  
Diarienummer KS24/288 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

att anta förslag till upprättad budget för 2025 och ramar för 2026-2027 

att fastställa skattesatsen för år 2025 till 22:17 kronor 

att den långfristiga upplåningen som mest får uppgå till 520 000 000 kronor 
samt 

att det utöver kommunens långfristiga upplåning får ske tillfällig upplåning 
med högst 50 000 000 kronor. 

Beskrivning av ärendet 
Budgetberedningen har tagit fram ett förslag till budget för år 2025 med plan 
för åren 2026 och 2027. 

Resultatet i den föreslagna budgeten uppgår till 29 844 000 kronor, för år 2025. 

Arbetsutskottet föreslår kommunfullmäktige att anta förslag till upprättad 
budget för 2025 och ramar för 2026-2027, att fastställa skattesatsen för år 2025 
till 22:17 kronor, att den långfristiga upplåningen som mest får uppgå till 520 
000 000 kronor samt att det utöver kommunens långfristiga upplåning får ske 
tillfällig upplåning med högst 50 000 000 kronor (KSAU 2024-10-29 § 87). 

Kommunstyrelsens behandling 
Tomas Brusberg (S) redogör för Socialdemokraternas, Vänsterpartiets och 
Miljöpartiets förslag till budget och yrkar att 110 000 kronor avsätts till 
förstärkning av vaktmästeri, att 4,5 miljoner kronor respektive 2,5 miljoner 
avsätts till personalbehov (ökade vistelsetider) i förskola respektive fritidshem, 
att 500 000 kronor avsätts till skolbibliotekarie samt att 888 000 kronor avsätts 
till äldreomsorg. Utöver detta föreslås att 2,9 miljoner kronor av ett statligt 
bidrag (bidrag för att minska antalet timanställda inom vård och omsorg) 
används till övergripande äldre- och funktionshinderomsorg och hälso- och 
sjukvårdsenheten, arbetsskor, äldreomsorg, funktionshinderomsorg samt 
individ- och familjeomsorg. Förslaget ger ett resultat på 20 546 000 kronor för 
2025. 
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Susanne Wahlström (M) säger att majoriteten och oppositionen var överens om 
att ligga på ett lågt resultat för 2024 samt ett högre resultat kommande år. 
Majoriteten vill ha långsiktighet och inte bygga budgeten på osäkra prognoser. 
Susanne Wahlström yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Olle Moln Teike (SD) redogör för Sverigedemokraternas förslag till budget och 
säger att det är inte mycket som skiljer från majoritetens förslag. 
Sverigedemokraternas förslag till budget innebär minskad kostnad för partistöd 
och arvode till politiker med 380 000 kronor, att tjänsten som miljöstrateg tas 
bort, att antal kommunikatörer minskas med en tjänst, gratis trygghetslarm 
samt gratis digital tillsyn. 

Sverigedemokraternas förslag till investeringsbudget innebär att delar av 
projektet för trafiksäkerhetsåtgärder som rör trafikhinder tas bort med 650 000 
kronor samt att medel för markinköp tas bort med 5 miljoner kronor.  

Sammanlagt ger Sverigedemokraternas förslag ett resultat på 31 204 000 
kronor. Olle Moln Teike yrkar bifall till Sverigedemokraternas förslag. 

Anders Rickman (L), Helena Persson (C) och Hans Jarstig (KD) yrkar bifall till 
arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordförande finner att det inte finns några säryrkanden gällande skattesats eller 
långfristig upplåning men att det finns tre förslag gällande budgeten i övrigt, 
dels arbetsutskottets förslag, dels Socialdemokraterna med fleras förslag och 
dels Sverigedemokraternas förslag. 

Ordförande utser arbetsutskottets förslag till huvudförslag. Därefter ställer 
ordförande proposition på Socialdemokraterna med fleras förslag och 
Sverigedemokraternas förslag och finner att kommunstyrelsen utser 
Socialdemokraterna med fleras förslag till motförslag. 

Därefter ställer ordföranden proposition på arbetsutskottets förslag och 
Socialdemokraterna med fleras förslag och finner att kommunstyrelsen beslutar 
enligt arbetsutskottets förslag. 

_____  
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§ 110 Ansökan om medel till idrottsfritids 
Diarienummer KS24/482 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att teckna avtal med Habo Wolley samt de övriga 
deltagande föreningarna angående idrottsfritids. Kommunen bidrar med max 
84 000 kronor per år i tre år. Finansiering sker inom kommunstyrelsens ram. 

Beskrivning av ärendet 
Ett antal föreningar har tillsammans sedan våren 2020 bedrivit idrottsfritids hos 
samtliga F till 6-skolor i kommunen. Smålandsidrotten/SISU har varit med och 
finansierat Habo Wolley som projektledare. Habo kommun har också varit med 
och stöttat projektet ekonomiskt. 

Målet har varit att skapa ett långsiktigt hållbart samarbete mellan Habo 
kommun, idrottsföreningar och skolor i form av idrottsaktiviteter. Samarbetet 
ska gynna alla parter, inte minst barnen. Från början var det fem föreningar 
som deltog men senaste året har det varit tre föreningar som besökt skolorna. 
Målet är att nuvarande sex skolor ska få besök varje vecka. Genom 
idrottsfritids har cirka 150 elever varje termin fått pröva på olika sporter. Flera 
av dessa är barn som föreningarna inte kommer i kontakt med på annat sätt. 

För att kunna fortsätta med idrottsfritids anser Habo Wolley att det behövs en 
samordnare även i fortsättningen. Samordnarens arbetsuppgifter är bland annat 
kontakt med idrottsföreningar, rektorer och fritidspedagoger, framställning av 
scheman samt uppföljning. Utvärdering utförs kontinuerligt. 

För att en fortsättning ska vara möjlig ansöker Habo Wolley om fortsatt 
ekonomiskt stöd för de kommande tre åren. Deras förslag är att kommunen 
bidrar med 14 000 kr per skola och läsår vilket blir 84 000 kronor per år, under 
tre år framåt. 

Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta att teckna avtal med Habo 
Wolley samt de övriga deltagande föreningarna angående idrottsfritids. 
Kommunen bidrar med max 84 000 kronor per år i tre år. Finansiering sker 
inom kommunstyrelsens ram (KSAU 2024-10-29 § 93). 



 

Kommunstyrelsen 

Dokumenttyp 
Sammanträdesprotokoll 

  

Datum 
2024-11-12 

 Sida 
10 

 

 

Justeras Expedieras 
 
 
 

 

Kommunstyrelsens behandling 
Henrik Sporrong Esbjörnsson (M), Olle Moln Teike (SD), Tomas Brusberg 
(S), Pernilla Mattlin (S), Hans Jarstig (KD), Anders Rickman (L) och Helena 
Persson (C) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

_____ 

Beslutet skickas till 
Habo Wolley 
Ekonomienheten 
Barn- och utbildningsförvaltningen  
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§ 111 Program för Trygghet och säkerhet - antagande 
Diarienummer KS24/250 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta Program för trygghet 
och säkerhet 2024-2027 med tillhörande delprogrammet Civil beredskap, samt 
uppdrar åt kommunstyrelsen att svara för uppföljning och vid behov göra 
mindre förändringar i programmen. 

Beskrivning av ärendet 
Ett program för trygghet och säkerhet har tagits fram för åren 2024-
2027. Programmet omfattar åtgärder mot oönskade händelser i form av brott, 
olyckor, bränder och andra händelser som kan leda till kriser. Som underlag till 
programmet är en riskanalys, samt en risk- och sårbarhetsanalys, framtagen. 

Delar av programmet finns reglerat i lagstiftning. Program för trygghet och 
säkerhet tillsammans med delprogram Civil beredskap utgör styrdokument för 
kommunens arbete med krisberedskap enligt Lag (2006:544) om kommuners 
och landstings åtgärder inför och vid extraordinära händelser i fredstid och 
höjd beredskap, samt utgör även styrdokument enligt överenskommelse mellan 
staten och Sveriges Kommuner och Regioner.  
Program för trygghet och säkerhet tillsammans med delprogram Brandsäkerhet 
och operativa insatser utgör handlingsprogram enligt Lag (2003:778) om skydd 
mot olyckor. Detta delprogram reviderades 2022 med anledning av en 
lagändring och det gäller fortfarande.  
Program för trygghet och säkerhet samt delprogrammet Civil beredskap har 
remitterats till samtliga nämnder, kommunens helägda bolag, kommuner i länet 
samt samverkande organisationer och myndigheter.  
Arbetsutskottet föreslår kommunfullmäktige besluta att anta Program för 
trygghet och säkerhet 2024-2027 med tillhörande delprogrammet Civil 
beredskap, samt uppdrar åt kommunstyrelsen att svara för uppföljning och vid 
behov göra mindre förändringar i programmen (KSAU 2024-10-29 § 94).  

Kommunstyrelsens behandling 
Anders Rickman (L) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

_____  
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§ 112 Föreskrifter för avfallshantering June Avfall och Miljö 
AB 
Diarienummer KS24/501 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta förslag till nya 
föreskrifter för avfallshantering för Jönköping, Habo och Mullsjö kommuner. 
Tidigare föreskrifter för avfallshantering ersätts därmed. 

Beskrivning av ärendet 
Gällande föreskrifter för avfallshantering behöver anpassas till förändringar i 
bolagets verksamhet samt till ny lagstiftning som träder i kraft 1 januari 2025. 
June Avfall och Miljö AB har tagit fram ett förslag till nya föreskrifter för 
avfallshantering i Jönköping, Habo och Mullsjö kommuner. Samråd, 
utställning och granskning genomfördes under juni-juli 2024.  

Föreskrifterna för avfallshantering innehåller bestämmelser och anvisningar för 
avfallshanteringen samt reglerar vilket ansvar och vilka skyldigheter olika 
aktörer har.  

Förslaget till nya avfallsföreskrifter innehåller bland annat följande ändringar: 

• Bolaget avser att införa digital nyckelhantering i låsta avfallsutrymmen 
för att kvalitetssäkra och förbättra säkerheten kring nyckelhantering. 

• Insamling av spillfett och frityrolja sker på några av bolagets 
sortergårdar. 

• Textilavfall ska sorteras ut separat och lämnas på bolagets sortergårdar. 
• Fiskeredskap ska sorteras ut separat och lämnas på bolagets 

sortergårdar. 

_____  
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§ 113 Avfallstaxa 2025 
Diarienummer KS24/500 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att godkänna avfallstaxa 2025 
enligt det förslag som June Avfall och Miljö AB har tagit fram. 

Beskrivning av ärendet 
Jönköping, Habo och Mullsjö kommuner har ett gemensamt avfallsbolag, June 
Avfall och Miljö AB. Bolaget har i uppdrag att ta fram förslag till avfallstaxor 
för 2025 för hushållen i ägarkommunerna. Under 2025 ser bolagen 
helårseffekten av införandet av fastighetsnära insamling (FNI) av 
förpackningar för alla småhus och fritidshus. Införandet genomfördes under 
hösten 2024 och medför en rad kostnadsökningar och uteblivna intäkter från 
dyrare abonnemang som avslutats. Samtidigt medför införandet av FNI ökade 
intäkter i form av ersättning till Naturvårdsverket. För att nå ett resultat före 
skatt på 0 kronor, i 2025 års budget, föreslår bolaget oförändrade avfallstaxor. 

En utblick mot 2026 och framåt visar på ökande drifts- och 
avskrivningskostnader kommande år.  

Bolaget har tidigare överskott som över tid ska återföras till taxekollektivet. 
Genom att budgetera med negativt resultat, som täcks upp av de tidigare 
överskotten, kan överskotten successivt återföras. 

Inför 2025 finns ett antal kända faktorer som ökar bolagets kostnader. Dessa 
inkluderar bland annat ökade behandlingskostnader, ökade kostnader för löner 
och pensionsavsättningar men framförallt ökade avskrivnings- och 
räntekostnader. Utöver dessa finns osäkerheter, framförallt avseende 
prisutvecklingen på material och drivmedel, som kan komma att innebära 
ytterligare kostnadsökningar. 

Samtidigt som bolaget ser kostnadsökningar på många poster under 2025 
kommer även en betydande kostnadsavlastning. 

Från och med första januari 2024 övergick insamlingsansvaret för 
förpackningar till Sveriges kommuner. Det ekonomiska ansvaret ligger dock 
kvar på de företag som sätter förpackningar på marknaden genom 
produktansvar. Den ekonomiska ersättning från 
producentansvarsorganisationerna till kommunerna som tillfaller June Avfall 
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och Miljö AB under 2025 beräknas öka med 4,6 miljoner kronor jämfört med 
budget 2024. 

_____  
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§ 114 Ansvarsprövning 2024 
Diarienummer KS24/504 

Beslut 
Kommunstyrelsen antar kommunledningsförvaltningens yttrande och 
översänder det till revisionen.  

Beskrivning av ärendet 
Revisionen har genom Deloitte begärt in svar på ett antal frågor inför 
kommunstyrelsens ansvarsprövning 2024. Revisionen önskar svar på frågorna 
skriftligt senast den 14 november, inför möte med kommunstyrelsens 
presidium som äger rum den 25 november.  

Kommunledningsförvaltningen har upprättat ett förslag till yttrande.  

_____ 

Beslutet skickas till 
Kommunrevisionen  
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§ 115 Svar på motion om att införa fixartjänst för 
pensionärer och personer med funktionsnedsättning 
Diarienummer KS24/176 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 

Beskrivning av ärendet 
Morgan Malmborg (HD) har lämnat in en motion med förslag att införa en 
kostnadsfri fixartjänst i Habo kommun för pensionärer och personer med 
funktionsnedsättning. Syftet med tjänsten är framförallt är förebygga 
fallolyckor, bryta isolering och psykisk ohälsa.  

Ärendet har remitterats till socialnämnden som lämnat följande svar. 

2006 inkom en motion om att utreda införande av en motsvarande gratis 
fixartjänst för pensionärer i Habo. Socialnämnden konstaterade då att det inte 
är en uppgift för socialnämnden. Kommunfullmäktige beslutade 2006 att 
bifalla motionen och att ge socialnämnden ansvaret för fixartjänsten samt att 
genomföra en uppföljning efter ett år. Fixartjänsten riktade sig till personer 
över 67 år. Uppföljningen efter ett år visade att personerna som tog del av 
tjänsten utgjorde tre till fyra procent av målgruppen samt att de som 
återkopplade var mycket nöjda. Tjänsten finansierades genom nystartjobb via 
arbetsförmedlingen, så kallat plusjobb inom Habo kommun. Kommunstyrelsen 
beslutade 2007 att inte anslå medel för att ge tillsvidareanställningar till de som 
hade plusjobb. Medel saknades därför till att förlänga fixartjänsten. 

Fixartjänster ingår inte i socialnämndens ansvar som en del i hemtjänstens 
arbetsuppgifter. I Habo finns etablerade företag som utför sådana tjänster som 
motionären ger exempel på i motionen. Behovet av fixartjänst ska därför anses 
vara tillgodosett genom möjligheten att kunna anlita privata aktörer. 

Socialnämnden tror inte att en fixartjänst kan tillgodose behoven av att bryta 
social isolering och motverka psykisk ohälsa. Socialnämnden har beviljats 
statsbidrag för att arbeta med att motverka ofrivillig ensamhet bland äldre i 
ordinärt boende. En kartläggning har gjorts i socialförvaltningen kring hur 
nuläget ser ut och förslag finns på metod, struktur och arbetssätt. Genom att till 
exempel erbjuda hälsosamtal kan ensamhetsproblematik och andra 
hälsorelaterade tillstånd identifieras så att personer kan erbjudas sociala, 
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kulturella eller fysiska aktiviteter som känns meningsfulla och som främjar 
samhörighet och delaktighet. 

Mot bakgrund av ovanstående föreslår socialnämnden att motionen avslås (SN 
2024-09-25 § 60) vilket även arbetsutskottet föreslår (KSAU 2024-10-29 § 98). 

Kommunstyrelsens behandling 
Hans Jarstig (KD) säger att fixartjänst är ingen verksamhet som ligger inom 
socialnämndens ansvarsområde och yrkar bifall till arbetsutskottets förslag att 
avslå motionen.  

_____  
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§ 116 Anmälningsärenden 

Beslut 
Kommunstyrelsen lägger anmälningsärendena till handlingarna. 

Beskrivning av ärendet 
Nedanstående anmälningsärenden anmäls till kommunstyrelsen. 

1. Skrivelse till länsstyrelsen angående anvisning av nyanlända 2025. 

_____  
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§ 117 Redovisning av delegationsbeslut 
Diarienummer KS24/1 

Beslut 
Kommunstyrelsen lägger delegationsärendena till handlingarna. 

Beskrivning av ärendet 
Nedanstående delegationsbeslut läggs till handlingarna: 

Protokoll från personalutskottet  2024-09-29 
Protokoll från arbetsutskottet  2024-10-29 

Avslag på begäran om allmän handling  Nr 80 
Bredbandsbidrag   Nr 81-85 

_____  



 

Kommunstyrelsen 

Dokumenttyp 
Sammanträdesprotokoll 

  

Datum 
2024-11-12 

 Sida 
20 

 

 

Justeras Expedieras 
 
 
 

 

§ 118 Information om rekrytering av ekonomichef 
 
Kommundirektör Sandra Lidberg informerar om att kommunens ekonomichef 
går i pension under sommaren 2025. En kravprofil är framtagen som förankrats 
fackligt samt med kommunstyrelsens ordförande. Annons kommer ut inom 
kort och sista ansökningsdatum är 15 december. Kommunen har valt att inte ta 
hjälp av rekryteringsfirma. 

Första intervjuomgången sker under vecka 2 och 3, 2025. Det blir tre 
intervjugrupper bestående av representanter från kommundirektörens 
ledningsgrupp, medarbetare på ekonomienheten samt kommunalråden.  

Ordföranden tackar för informationen. 

_____ 
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